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التعهد بالسرية  تفاقيةإ  

Non-disclosure Agreement 

 

 

  UTAS Branchفرع الجامعة /  

 

 في  مشارك كطرف ه الوثيقةهذ بموجب أوافق مشروعي،/بحثي في الجامعة  موارد لاستخدام لي المقدمة الفرصة على بناء  

................................................................... ......................................................... المشروع اسم  .................................. 

 تم التي الفكرية الملكية سرية على  الحفاظ على ،(المشروع/البحث لإكمال  المتوقع التاريخ................ )   إلى...............  تاريخ من

 والأنماط،  والنماذج، والنشر، الطبع وحقوق التقنية، المعلومات تشمل الفكرية الملكية  أن  أفهم. البحث هذا خلال وتطويرها إنشاؤها

ا تطويرها يتم قد التي ذلك، إلى وما والاختراعات، والمواصفات، والرسومات،  حماية على  وأوافق المشروع، أو بالبحث والمتعلقة لاحق 

 قد التي أو  سرية، أنهاعنها  الكشف عند  يُفهم التي الفكرية، الملكية أشكال جميع ذلك في  بما المعلومات، هذه سرية  على والحفاظ

  حتى سرية، المشروع  أو بالبحث المتعلقة المعلومات  اعتبار على أوافق كما. أعلاه المذكور  المشروع/البحث  خلال لي عنها الكشف يتم

عن هذه  الكشف قبل( وجدوا إن ) الشركاء/المباشر  مديري/مشرفي من إذن  على وسأحصل السرية، على واضح مؤشر هناك يكن لم لو

 . المعلومات  

ا الباحث/للطالب الجامعة تقدمها التي السرية المعلومات جميع ستظل   قبل من سرية  معلومات أي عن الكشف تم إذا. للجامعة ملك 

 . اللازمة الإجراءات  اتخاذ فسيتم المسبقة، الموافقة على  الحصول دون  الباحث/الطالب

 

Given the opportunity provided to me to use the university's resources in my research/work project, I hereby 

agree, as a participant in: 

Project Name: ....................................................................... .  .....................................................................................................  

From date ............... to................ (anticipated completion of the research/project), to maintain the confidentiality of 

the intellectual property created and developed during the process of conducting this research. I understand that 

intellectual property includes technical information, copyrights, models, patterns, drawings, specifications, 

inventions, etc., that may be developed later and related to the research or project, and I agree to protect and 

keep confidential such information, including all intellectual property, that is understood at the time of disclosure 

to be confidential, or that may be disclosed to me during the process of conducting this research /project 

mentioned above.  I also agree to consider information related to the research or project as confidential, even if 

there is no clear indication of confidentiality, and I will obtain permission from my supervisor/line manager 

/partners (if any) before disclosing such information. 

All confidential information provided by the university to the student/researcher will be and will remain the 

property of the university. If any confidential information is disclosed by the student/researcher without prior 

approval, necessary actions will be taken. 

 

المسؤول  \المشرف  

Supervisor 

Name: ……………………………………………… ..…….. :  الاسم 

Date: …………………………………………......………… : التاريخ 

Signature: ………..…………………………………….. :  التوقيع 

الباحث  \الطالب   

Student/Researcher 

Name: ………………………………………….………….. :  الاسم 

Date: ………………………………………… ...………… التاريخ: .....    

Signature:..…………………………..………… ...…….. :  التوقيع 


